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Številka: 900-2/2020/6 

Datum: 31.05.2021 

 
 

Zapisnik 2. seje sveta staršev v šolskem letu 2020/21 

 

Seja sveta staršev je potekala dne 31.05.2021 z začetkom ob 17.00 uri v večnamenskem 

prostoru DE I Lendava Vrtca Lendava – Lendvai Óvoda, Župančičeva ulica 5. 

Poleg predstavnikov oddelkov so bile na seji prisotne še: ravnateljica Tina Hozjan, pomočnica 

ravnateljice Beti Karakatič in vodji enot DE I in DE II Vrtca Lendava. 
 

Zapisnik 2. seje sveta je pisala Horvat Verena. 

 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika prejšnjega srečanja 

2. Dokonstituiranje sveta staršev 

3. Pohvale, pripombe in predlogi prejeti s strani članov sveta staršev 

4. Pregled realizacije LDN 

5. Sklad vrtca 

6. Razno 

Predsednik sveta staršev, Miran Doma je ugotovil, da je prisotnih 15 članov in 1 namestnica 

od skupno 20-ih članov Sveta staršev in je s tem svet sklepčen. 

Predsednik sveta staršev je prisotnim predstavil dnevni red. Predlagani dnevni red je 

predsednik podal na glasovanje, katerega so prisotni z dvigom rok soglasno potrdili. 

 

Sklep št. 1: Člani sveta staršev so soglasno potrdili predlagan dnevni red. 

 

K točki 1  

Zapisnik 1. seje sveta staršev so v pregled skupaj z vabilom na 2. sejo prejeli vsi člani sveta 

staršev. 

Na glasovanje se je dal sklep št. 2, katerega so prisotni z dvigom rok soglasno potrdili.  

Sklep št. 2: Člani sveta staršev so soglasno potrdili zapisnik 1. seje sveta staršev. 
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K točki 2 

Do spremembe predstavnika oddelka je prišlo v enoti vrtca - Hotiza, in sicer v oddelku 1. 

Prejšnjega predstavnika, Vita Šimonko, je nadomestila novo izvoljena predstavnica Katja 

Kovačič. 

Predsednik je novo izvoljeno predstavnico pozdravil in ji zaželel uspešno predstavniško delo. 

V zvezi z dokunstituiranjem sveta staršev se sprejme ugotovitveni sklep. 

 

Sklep št. 3:  V enoti vrtca Hotiza, oddelek 1. je prišlo do spremembe predstavnika oddelka, 

in sicer je novo izvoljena predstavnica Katja Kovačič, ki je zamenjala prejšnjega 

predstavnika, Vita Šimonko. 

 

K točki 3 

V mesecu februarju so se predstavniki oddelkov na zaprosilo predsednika pozanimali pri 

starših o morebitnih pripombah, pohvalah, predlogih in mnenjih glede delovanja vrtca, 

vzgojiteljic in vodstva. 

Predsednik je v nadaljevanju povzel posamezna mnenja, ki jih je dobil v povratno informacijo: 

- v enoti Dolga vas so pohvalili delo vzgojiteljic in podali pozitivno mnenje k 

spremembam pri uvajanju in uporabi madžarskega jezika; 

- enota DE II Lendava: bilo je nekaj pripomb na neupoštevanje staršev glede pravil 

zadrževanja v garderobi in prepogostega menjavanja vzgojiteljic v skupini, brez 

predhodnega obvestila staršem; 

- enota DE I Lendava: starši so prav tako pohvalili delo vzgojiteljic; 

- podana je bila pobuda delovanja enote Gaberje v poletnih mesecih oz. pobuda po 

združitvi in delovanju enot Gaberje in Hotiza v poletnih mesecih. 

 

Predsednik je odprl debato oziroma je pozval ravnateljico, da poda komentar na prejete 

pohvale in pripombe. 

Ravnateljica je izpostavila, da je bila pozitivno presenečena, da so bile s strani staršev podane 

tudi pohvale. Ob enem je ravnateljica pohvalila delo sveta staršev v času nedelovanja vrtca 

(razen za nujno varstvo) in njegovo prizadevanje po razširitvi izjem za sprejem v nujno varstvo 

otrok. Izpostavila je izjemno težko situacijo v času, ko je bil velik porast okužb in kako je celotna 

zadeva kadrovsko prizadela vodstvo vrtca in s kakšnimi organizacijskimi težavami so se soočali.  

Dodala je, da je pogosto menjavanje vzgojiteljic ravno posledica tega, vendar da bodo 

poskušali urediti, da se bo vsakršna menjava sproti obveščala. Predstavnikom enote vrtca 

Hotiza je povedala, da glede odprtja enote v času poletja v danem trenutku težko kaj  

oprijemljivega predstavi in napove. Da pa se bo dana zadeva v kratkem razjasnila. 

Predsednik je na tej točki predlagal, da se pripravi pobuda in predlog ustanovitelju, da bi bila 

enota vrtca Gaberje ali Hotiza odprta. 
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Predstavnica enote Hotiza, Katja Kovačič, je še zaprosila, da se po poteku roka za prijavo, 

staršem otrok na Hotizi v pogled pošlje dejansko število prijavljenih otrok, potrebnih varstva 

v času poletja. 

 

Sklep št. 4: Vodstvo zavoda se je seznanilo s podanimi pohvalami in pripombami in bodo 

preučili možnosti realizacije podanih predlogov (glede poletnega odprtja Enot Hotiza, 

Gaberje, Dolga vas in Genterovci oz. njihove združitve – Hotiza + Gaberje in Dolga vas + 

Genterovci). 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 K točki 4 

 

Pred predstavitvijo realizacije LDN je predsednik izrazil pozitivno mnenje na delovanje zavoda 

in soočanje s korona situacijo, saj je starše ažurno informiral o zadevah in je zadevo tudi v 

najtežjih časih dobro izpeljal. Predsednik je nato zaprosil ravnateljico, da predstavi realizacijo 

LDN: 

- predstavi kako so poslovali v času nujnega varstva (vključenih do 20% otrok); 

- predstavi koliko je bilo karanten in odsotnosti otrok zaradi okužb ter zaposlenih; 

- predstavila je program s prilagojenim izvajanjem in dodatno strokovno pomočjo 

(realizacija delno); 

- obogatitvene dejavnosti so se v večini izvajale znotraj posameznega oddelka, z 

manjšim vključevanjem otrok in brez sodelovanja zunanjih izvajalcev;  

- večina projektov se je v celoti izvedla (dan strpnosti ne, ostali projekti pa s 

prilagoditvami); 

- praksa se je izvedla (realizacija je bila večja od načrtovane); 

- strokovna izobraževanja in usposabljanja so v večini bila realizirana;  

- sodelovanje s starši je potekalo s prilagojenimi srečanji, prilagoditve so bile tudi pri 

uvajanju novincev, neformalnih srečanj ni bilo; 

- delovanje organov zavoda: prilagojeni načini izvedbe delovanja in srečanja, v večini je 

delo potekalo na daljavo; 

- imeli so ogromno inšpekcij. 

 

S strani staršev ni bilo pripomb na predstavljeno realizacijo. 

 

Sklep št. 5: Svet staršev se je seznanil s pregledom realizacije LDN in podaja pozitivno 

mnenje. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K točki 5 

Predsednik je odprl debato o tem ali bi se sklad vrtca ponovno zagnal. V ta namen bi bilo 

potrebno imenovati novi upravni odbor. Mnenje članov je bilo, da sklad vrtca ponovno zaživi, 

vendar je smiselno, da se upravni odbor imenuje v začetku novega šolskega leta. 

 

Sklep št. 6: Svet staršev predlaga, da zavod na svetu zavoda (izmed zaposlenih) izvoli 3 

predstavnike za sklad vrtca, svet staršev pa bo 4 predstavnike izvolil v novem šol. letu, ki 

bodo iz vrst predstavnikov sveta staršev. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K točki 6 

Trenutne omejitve in epidemiološka slika še ne dovoljujejo organizacije neformalnega 

srečanja vseh staršev otrok v vrtcu. 

Skupinskega fotografiranja ob zaključku šolskega leta, zavod ne bo organiziral. To se prepušča 

v domeno posameznih enot vrtca ali v individualno odločitev posameznih oddelkov. 

 

Sklep št. 7: Svet staršev soglaša, da se zaključno fotografiranje izvede v domeni posameznih 

enot oziroma oddelkov. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

 

Sestanek se je zaključil ob 18:30 uri. 

 

 

Zapisala:            Predsednik Sveta staršev 

Horvat Verena, tajnik, l. r.                          Miran Doma, l. r.  

 

 


